

C O N C E R T S "Yale University Band,,

LUGANO 7 VII 1959

Direction: Keith Wilson

L'idée de créer la "Yale University Band,, vint, pour premier, à M. Joseph R. Ellis en 1918 lorsqu'il était lieutenant dans l'armée et fut assigné au "Yale Student Army Training Corps,,.

Le premier octobre 1919 avec l'aide de Charles Smith il réussit à convaincre 20 étudiants de former la "Yale Band,,.

Depuis son origine modeste, la "Yale University Band,, est devenue une grande organisation de 140 étudiants musiciens qui se produisent en plusieurs sections, sous la direction de Keith Wilson.

The idea of a Yale University Band first occurred to Joseph R. Ellis in 1918 when he was a lieutenant in the Army and was assigned to the Yale Student Army Training Corps.

On October 1, 1919, he and Charles Smith succeeded in persuading 20 students to form the Yale Band.

From its modest beginning the Yale University Band has grown into an organization of several performing groups involving approximately 140 students: conductor Keith Wilson.

Programmes

PARC MUNICIPAL - 16.30 h

American Overture
Selections from "Porgy and Bess,,
Perpetual Monile
Wals from "Carousel,,
Cole Porter Selection
Colonel Bogey

Joseph Willcox Jenkins
George Gershwin
Johann Strauss
Richard Rodgers
Arr. by R. Russel Bennett
Kenneth Alford

PIAZZA RIFORMA - 21.00 h

King Cotton
Dance
Ouverture Op. 24
Cole Porter Selection
St. Louis Blues March
Billy the Kid (Ballet)
Military March N. 3

John Philip Sousa
Quincy Porter
F. Mendelssohn
Arr. by R. Russel Bennett
W. C. Handy
Aaron Copland
Franz Schubert

Concerts offerts par la Pro Lugano